
Motie ‘Extra inzet op lerarentekort’  

Waarin wij de wethouder vragen: 

Bij de VJN 2020 met een aanvullend voorstel te komen op het Actieplan Utrecht Leert om extra in te 

zetten op de bestrijding van het lerarentekort. 

Voorzitter, nav het document waarin de vragen uit de commissievergadering zijn beantwoord heb ik 

nog een aantal specifieke vragen aan de wethouder.  

Opnieuw zorgen helaas over de voorschoolse educatie, ondanks alle inzet, waarbij toch een hogere 

drempel wordt ervaren om een kind hiervoor in te schrijven, zeker niet voor het aanbod van 4 dagen. 

Kan de wethouder daar een reactie op geven en aangeven hoe komend jaar alles op alles wordt 

gezet om deze kinderen wel voorschools onderwijs te laten volgen voor het aanbod dat voor hen 

geldt? 

Vorig jaar is de motie aangenomen om voorschools aanbod vanaf 2 jaar te realiseren, in welke vorm 

dan ook. In de beantwoording is dit erg summier: namelijk dat wordt verkend wat er kan vanaf 2 jaar. 

Wanneer komt hierover een update en waar bestaat de verkenning uit? Want het stuk ‘De toekomst 

van ons onderwijs’ onderschrijft ook het belang om vroeger met een vorm van voorschools onderwijs 

te beginnen, zoals in andere gemeenten.  

Op het aanmeldbeleid voor basisscholen is de beantwoording ook summier. In de raad wilden 

meerdere partijen dat de 2-jarigen brief verbeterd werd en hiervoor waren meerdere suggesties. 

Waarom is de wethouder zo terughoudend hier al iets op toe te zeggen? 

We volgen hieromheen het onderzoek op de voet.  

Over schaduwonderwijs, huiswerkbegeleiding. Hierover werd bij de Programmabegroting vermeld 

dat de raad hierover in 2020 een plan ontvangt. Uit de beantwoording in de brief halen we dit terug. 

Wij zijn erg benieuwd naar de visie hierop, dus vragen hierop een reactie van de wethouder.  

Dan voorzitter, dienden wij eerder een motie in over de toekomst van de Brede School Academie en 

weekendschool, waarbij de inzet was dat het aanbod van de Brede School Academie bleef bestaan, 

mogelijk ook met andere financiering. Nu lijkt na een brainstorm hierover al helder dat dit niet het 

geval is. Graag een reactie van de wethouder hierop.  

Voorzitter, we zien te veel ontwikkelingen waardoor we bang zijn dat ongelijkheid toeneemt ipv 

afneemt. Het lerarentekort,  wat er bij voorschoolse educatie speelt, de kortingen op middelen om 

onderwijsachterstanden te bestrijden, met effecten op scholen met veel kinderen met een 

achterstand, de Brede School Academie  die niet blijft bestaan: ze lijken allemaal dezelfde scholen of 

kinderen te gaan treffen. De hamvraag is: hoe voorkomen we dat? Als PvdA plussen we de korting 

vanuit het Rijk op het onderwijsachterstandsbudget in de tegenbegroting bij om dit te voorkomen, 

maar ik hoor graag van de wethouder hoe zij dit voorkomt. 


